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Jeg var til foretræde 29/5-18 og 26/9-19 for at 

få erhvervsgymnasierne sidestillet med de 

almene gymnasier på udkantstaxametret

Mange positive tilkendegivelser fra jer 

politikere, især her i 2021, men alligevel er vi 

endnu ikke blevet sidestillet med de almene 

gymnasier på udkantsområdet…

heller ikke i FL22 



Meldinger fra undervisningsministeren:

- Teknisk gennemgang i oktober 2019

- Svar på sp.85 (Faaborg Gymnasium har    
fået lidt over 20 mio. mere end os på  
Handelsgymnasiet Vestfyn på bare 10 år)

- Udkantstilskuddet til de få små 
handelsgymnasier i Danmark er for lavt 
(Gymnasieskolen 19/1 2021)

www.https://gymnasieskolen.dk/minister-og-politikere-vil-give-smaa-handelsgymnasier-flere-penge



Den økonomiske situationen på 

Handelsgymnasiet Vestfyn, DBG

Vi er sparet fuldstændig i bund

Budget 2022 (på samlet 18 mio. kr.) 
viser et underskud på 1,5 mio. kr.



I 3.g frygter vi for vores afslutning 

som studenter til sommer

Men endnu mere frygter jeg for dem 
i 1. og 2.g, om de overhovedet 
kommer til at opleve at blive 
studenter på vores gymnasium



Kan I politikere forklare mig?

Hvorfor skal os der går på de små 
handelsgymnasier behandles så dårligt  

I Glamsbjerg er det så tydeligt at se: 
STX er som Vestberlin og
HHX er som Østberlin



En løsning, som gælder frem til et nyt 
taxametersystem løser det, er bedst, 
men en 2022-løsning kan rede os

Er modellen for vanskelig at indføre, 
så giv hver af de 6 skoler 1/6 af de 15 
mio. kr. som modellen koster

A
fs

lu
tn

in
g

Det koster kun 15 mio. kr. at indføre  
STX-udkantsmodellen på HHX / HTX  
www.https://gymnasieskolen.dk/smaa-handelsgymnasier-har-mistet-taalmodigheden-
mangler-15-millioner-kroner 


